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紫色路徑 ＝ 康文署優質健行步道
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免責聲明 Disclaimer

雅麗氏何妙齡那打素醫院之物理治療部（本部門）會盡量確保在地圖上提供的資料準確；任何人士由於使用本地
圖所載之資料而導致直接、間接、或隨之而發生的損失或毀壞，不論是否因為疏忽、違反合約、侵犯版權或任何
知識產權，或對第三者之權利有所抵觸，本部門一概不會承擔任何責任。
如對地圖內容有任何疑問，請咨詢你的註冊物理治療師。

Physiotherapy Department of Alice Ho Miu Ling Nethersole Hospital (Our department) would try to ensure the 
accuracy of information provided on the map and shall under no circumstances be responsible or liable for 
any direct, indirect, consequential or special loss or damage whether or not it arises as a result of negligence, 
breach of contract, infringement of copyright or other intellectual property
rights or contravention of rights of third parties caused by any use of our departments.
If you have any enquiry to the content of the map, please contact your registered physiotherapist.
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製作小組：
麥卓恒先生   物理治療師
梁騫允小姐   物理治療師
劉美欣小姐   物理治療師
陳毓盈小姐   物理治療師
曾雅媛小姐   物理治療師

物理治療部製作

救世軍大埔長者綜合服務 
嗇色園主辦可康耆英鄰舍中心
香港聖公會太和長者鄰舍中心
大埔浸信會區張秀芳長者鄰舍中心
仁愛堂彭鴻樟長者鄰舍中心
基督教聯合那打素社康服務：廣福愛鄰網絡
中華傳道會恩光長者鄰舍中心
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